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Høring om ændring af bekendtgørelsen om bredbåndspuljen 
 
Teleindustrien i Danmatk skal indledningsvist takke for denne høring. 
  

Baggrunden for høringen er, som styrelsen formulerer det, et ”behov 
for at foretage en justering af kravene fastsat i bekendtgørelsen, så 

disse kommer i fuld overensstemmelse med 
gruppefritagelsesforordningen.” Mens TI er helt enige i, at de danske 
regler skal være i fuld overensstemmelse med EU-reglerne, så rejser 

det alligevel spørgsmålet om, hvorfor de ikke var det fra start.  
  

Udfordringen for telebranchen er, at investeringer i teleinfrastruktur 
er langsigtede og derfor skal foretages i tillid til sikre og stabile ram-
mevilkår. Det er vigtigt med en rød tråd i telelovgivningen, så alle 

rammevilkår understøtter investeringer. Det gælder derfor også i re-
lation til bredbåndspuljen, hvor det har store konsekvenser for plan-

lægningen og investeringsomfanget, hvis der ændres i helt grundlæg-
gende regler for puljens virke blot 10 arbejdsdage før ansøgningsfri-
sten.  

  
Det giver indtryk af, at bredbåndspuljen har været omgærdet af hast-

værk, så der ikke har været tid til at sikre en ordentlig kontrol af pul-
jen. Fra TI’s side skal der derfor blot lyde en opfordring til, at man ta-

ger sig bedre tid til at foretage en grundigere høring og efterfølgende 
revision af puljen allerede i 2017, inden en ny runde af ansøgninger 
kan begynde. 
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